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INSTITUT RUĐER BOŠKOVIĆ 
 Upravno vijeće 
Broj: 010-1182/2-2017. 
Zagreb, 10. ožujka 2017. 
 
 

ZAPISNIK 
s 22. redovne sjednice Upravnog vijeća Instituta Ruđer Bošković 

održane dana 23. veljače 2017. godine 
 
 
Na 22. redovnoj sjednici Upravnog vijeća bili su prisutni članovi Upravnog vijeća: prof.dr.sc. 
Boris Labar, prof. dr.sc. Mirko Planinić, dr.sc. Anto Bajo, prof.dr.sc. Željko Potočnjak, dr.sc. 
Igor Weber, dr.sc. Tomislav Šmuc, dr.sc. Renato Batel, prof.dr.sc. Nedjeljko Perić i dr.sc. Vilko 
Smrečki. 
Na sjednici su također bili prisutni: ravnatelj dr.sc.Tome Antičić, dr.sc. Miroslav Plohl 
predsjednik Znanstvenog vijeća, financijski direktor Hrvoje Matezović na 5. točki dnevnog reda 
i voditeljica Odjela za opće poslove i nabavu Iveta Sekereš kao zapisničar. 
 
U pozivu za sjednicu bio je predložen sljedeći dnevni red: 
  
1. Prihvaćanje Zapisnika 19. redovne sjednice UV, 20. sjednice održane elektroničkim 
 putem i 21. sjednice održane elektroničkim putem 

2. Izvršenje zaključaka UV  

3. Izvješće ravnatelja  

4. Izvješće o radu Znanstvenog vijeća   

5. Stanje novčanih sredstava na IRB-u  

6. Prijedlog Plana nabave 

7. Odluka o ispravljanju pogrešnog upisa Statuta IRB-a u sudski registar 

8. Donošenje odluke o izdavanju Dopusnice za rad uspostavnog Laboratorija za okolišnu 
 mikrobiologiju i biotehnologiju 

9. Donošenje odluke o izdavanju Dopusnice za rad uspostavnog Laboratorija za kemiju u 
 modelnim biološkim sustavima 

10. Pravilnik o ustroju 
11. Pravilnik o ustroju radnih mjesta 
12. Pravilnik o stimulacijama, dodacima na plaću i prekovremenom radu 
13. Pravilnik o načinu korištenja vlastitih prihoda 
14. Pravilnik o izmjenama i dopunama Pravilnika o radu 
15. Pravilnik o sponzorstvu Instituta 
16. Dopisi 
 16.1. R. Stojković – očitovanje o Mišljenju ZV IRB od 22.12.2016. 
 16.2. N. Žarković – zahtjev za izmjenom dopusnice Laboratorija za oksidacijski stres 
 16.3. M.Mlakar – dopis u svezi poništenja odluke ravnatelja o dodjeli koeficijenata 
   Zavodu za kemiju materijala 
 16.4. R.Jandrečić, M.Dekalić, B.Pribić – prigovor na Pravilnik o ustroju radnih mjesta 
17. Razno 
  
 

Vilko Smrečki predložio je predsjedniku Upravnog vijeća da se pod točkom 15. Dnevnog reda 

izmijeni naziv Pravilnika o sponzorstvu Instituta u Pravilnik o sponzorstvu. Renato Batel 

zatražio je da se o dopisu dr.sc. Marine Mlakar raspravlja zajedno s Pravilnikom o ustroju 

radnih mjesta. Predsjednik Upravnog vijeća nastavno je predložio da se o svim dopisima 

raspravlja u točki 11. nakon donošenja odluke o Pravilniku o ustroju. Vilko Smrečki je 

nastavno zatražio od Upravnog vijeća da se umjesto prijedloga ravnatelja o donošenju 
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Pravilnika o ustroju pod točkom 10. Dnevnog reda donese Pravilnik o izmjenama i dopunama 

Pravilnika o ustroju. Željko Potočnjak naveo je kako se može odlučivati o izmjenama i 

dopunama umjesto novog Pravilnika o ustroju budući sve pravilnike UV-u predlaže ravnatelj. 

Slijedom navedenog, Upravno vijeće jednoglasno je prihvatilo predložene izmjene i odlučilo da 

se o dopisu dr.sc. Marine Mlakar kao i o ostalim dopisima odlučuje u sklopu točke 11. 

Dnevnog reda te donijelo sljedeći  

 

Dnevni red: 

1. Prihvaćanje Zapisnika 19. redovne sjednice UV, 20. sjednice održane elektroničkim 
 putem i 21. sjednice održane elektroničkim putem 

2. Izvršenje zaključaka UV  

3. Izvješće ravnatelja  

4. Izvješće o radu Znanstvenog vijeća   

5. Stanje novčanih sredstava na IRB-u  

6. Prijedlog Plana nabave 

7. Odluka o ispravljanju pogrešnog upisa Statuta IRB-a u sudski registar 

8. Donošenje odluke o izdavanju Dopusnice za rad uspostavnog Laboratorija za okolišnu 
 mikrobiologiju i biotehnologiju 

9. Donošenje odluke o izdavanju Dopusnice za rad uspostavnog Laboratorija za kemiju u 
 modelnim biološkim sustavima 

10. Pravilnik o izmjenama i dopunama Pravilnika o ustroju  
11. Pravilnik o ustroju radnih mjesta i dopis M.Mlakar u svezi poništenja odluke ravnatelja o 
 dodjeli koeficijenata u Zavodu za kemiju materijala 
 11.1. R. Stojković – očitovanje o Mišljenju ZV IRB od 22.12.2016. 
 11.2. N. Žarković – zahtjev za izmjenom dopusnice Laboratorija za oksidacijski stres 
 11.3. R.Jandrečić, M.Dekalić, B.Pribić – prigovor na Pravilnik o ustroju radnih mjesta 
12. Pravilnik o stimulacijama, dodacima na plaću i prekovremenom radu 
13. Pravilnik o načinu korištenja vlastitih prihoda 
14. Pravilnik o izmjenama i dopunama Pravilnika o radu 
15. Pravilnik o sponzorstvima 
16. Razno 
 
Ad 1.  
 Upravno vijeće jednoglasno je prihvatilo Zapisnike s 19. redovne sjednice Upravnog 
vijeća i 20. i 21. sjednice UV-a održanih elektroničkim putem. 
 
Ad 2. 
 Vezano za izvršenje zaključaka s prošle sjednice, predsjednik Upravnog vijeća naveo 
je kako su na prošloj sjednici UV zatraženi detaljno razrađeni podaci o troškovima hladnog 
pogona. Nastavno, UV donijelo je odluku o potrebi izrade studije izvodljivosti za objekt na 
Rabu kao kongresni centar, ali s rokom od 6 mjeseci. Predsjednika je zanimalo što je s 
pogrešnim upisom djelatnosti u sudski registar, a ravnatelj ga je izvjestio kako će se o 
navedenom donijeti odluka na ovoj sjednici UV-a. 

Vilko Smrečki zatražio je od ravnatelja izvješće o radu Rudjer inovacija d.o.o. Ravnatelj navodi 
kako zbog cijelog niza obveza izvještaj nije pripremljen za ovu sjednicu, ali bit će za sljedeću. 
 
Ad 3. 
 Upravno vijeće primilo je na znanje izvješće ravnatelja o radu IRB-a. 
 Ravnatelj je izvijestio Upravno vijeće da je javno-urbanistički natječaj za nove objekte 
na IRB-u završen te je odabran arhitektonski tim koji će izraditi idejni projekt. Nagrada je 
iznosila 100.000,00 kn dok su pretpostavljeni troškovi projektne dokumentacije gotovo 
1.000.000,00 kn. Nastavno, ugovor između IRB-a i MZO za projekt MORexpo je raskinut te se 
očekuje raspisivanje novog natječaja u travnju 2017. na koji će se Institut javiti. 



3 
 

Ravnatelj je nastavno izvjestio UV o održanom sastanku u MZO prilikom kojeg je IRB ukazao 
na seriju mjera kojim bi se rad MZO-a poboljšao na brz i efikasan način. 
Ravnatelj je izvjestio Upravno vijeće kako je MZO objavilo dana 28. studenog 2016. godine 
poziv na dostavu projektnih prijedloga 'Vrhunska istraživanja znanstvenih centara izvrsnosti' te 
je IRB prijavio svoja dva projekta. Obzirom da MZO nije još potvrdilo proračunsko financiranje 
Znanstvenih centara izvrsnosti za 2017. godinu, predviđeni rokovi za podnošenje prijava su 
pomicani već dva puta i sada je pomaknut na 28.2.2017. 
 Ravnatelj je izvijestio Upravno vijeće o prodaji dva stana nakon provedenog javnog 
natječaja pri čemu je Institut na ovaj način ostvariti prihod u visini od 90.000 eura od čega je 
kupoprodajna cijena jednog stana već uplaćena, a kupoprodajna cijena drugog stana očekuje 
se do kraja veljače ove godine. 
 Nastavno, Ravnatelj je izvjestio Upravno vijeće o sastanku Nadzornog odbora Ruđer 
inovacija d.o.o. održanog 16.12.2016. godine. Izvjestio je NO kako Ruđer Inovacije d.o.o. ne 
posluju kvalitetno, nema aktivnosti, ne dostavljaju se izvještaji te nije dostavljen prijedlog 
otplate duga prema IRB-u. Pokrenut je postupak opoziva ravnatelja IRB-a kao člana NO 
Ruđer Inovacija d.o.o. te će se imenovati novi član, Hrvoje Matezović, financijski direktor IRB-
a. Antu Baju zanimalo je zašto se Ruđer Inovacije d.o.o. ne likvidiraju obzirom da nemaju 
promet. Vilko Smrečki navodi da to nije posve točno budući da RMC d.o.o. uplaćuju Ruđer 
Inovacijama d.o.o. mjesečno iznos na ime duga od 70.000,00 kuna. 
 Ravnatelj je izvjestio Upravno vijeće da je temeljem dobivene suglasnosti MZO od 6. 
veljače 2017. Upravnom vijeću i ravnatelju, sklopljen i potpisan Aneks I. Ugovora o uređenju 
međusobnih prava i obveza između IRB-a i RMC-a d.o.o. 
 Izvješće ravnatelja sastavni je dio ovog zapisnika. 
 
Ad 4.  
 Predsjednik Znanstvenog vijeća dr.sc. Miroslav Plohl izvijestio je Upravno vijeće kako 
je održano 5 redovitih sjednica Znanstvenog vijeća. Pored redovnih poslova Znanstveno 
vijeće je održalo raspravu i donijelo pozitivno mišljenje o prijedlogu Financijskog plana za 
2017., donijelo je mišljenje u postupku vrednovanja za dva uspostavna laboratorija, donijelo je 
odluku o predloženicima za dodjelu Nagrade Grada Zagreba za promicanje znanosti kao i 
odluku o predloženicima za Državne nagrade za znanost za 2016. godinu te je odlučilo o 
zahtjevu dr.sc. Nevena Žarkovića i uputilo ga da može pokrenuti postupak vrednovanja 
laboratorija. Nastavno, Znanstveno vijeće donijelo je odluku kojom je odlučilo o očitovanju 
dr.sc. Ranka Stojkovića na Mišljenje ZV vezano za osnivanje Zajedničke jedinice – Centra za 
animalne metode. Znanstveno vijeće dalo je pozitivno mišljenje na prijedlog Strategije razvoja 
Instituta 2017.-2023. te prihvatilo prijedlog Izmjena i dopuna Pravilnika o mentorstvu i 
znanstveno-istraživačkom radu doktoranada i poslijedoktoranada.  
 Upravno vijeće primilo je na znanje navedeno Izvješće koje je sastavni dio ovog 
Zapisnika. 
 
Ad 5.  
 Hrvoje Matezović, financijski direktor, upoznao je Upravno vijeće o stanju novčanih 
sredstava IRB-a, hladnom pogonu i PUR-u na dan 15. veljače 2016. godine. 
 Navodi kako je sukladno traženju UV-a s prošle sjednice izradio točnu specifikaciju 
sredstava OJ hladnog pogona kao i analitiku po svim prihodima IRB-a. 
 Hrvoje Matezović dalje navodi kako su kunska sredstva IRB-a u povećana za 31%, ali 
radi se o povećanju zbog konverzija deviza u kune. 
 Vilka Smrečkog zanimalo je kako to da su sredstva predviđena za posebne uvjete rada 
u plusu. Hrvoje Matezović je odgovorio kako je MZO uplatio sredstva u punom iznosu, te na 
njih IRB treba još obračunati doprinose i sve druge troškove. 
 Vilka Smrečkog zanima kako se kompenzira minus po hladnom pogonu. Hrvoje 
Matezović navodi da se pokriva iz vlastitih sredstava Instituta pa budući da navedena sredstva 
nisu dostatna, minus se ni ne zatvara. Antu Baju zanima što je sa likvidnošću IRB-a, odnosno 
koliko je sredstava od ukupnih sredstva slobodno za raspolaganje te eventualno pokrivanje 
svih minusa. Hrvoje Matezović navodi kako se radi o gotovo 90-95% vezanih sredstava te se 
slobodno može raspolagati s nekih 12.000.000,00 kn. 
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 Vilka Smrečkog zanimalo je zašto se minus hladnog pogona prenosi u sljedeće 
godine. Hrvoje Matezović navodi kako je zakonska obveza Ministarstva da pokrije barem 
troškove režijskih potreba Instituta, stoga se kumuliraju minusi kako bi se pratilo stanje pri 
eventualnom traženju povrata tih sredstava. 
 Izvješće o stanju novčanih sredstava je sastavni dio ovog Zapisnika. 
 
Ad 6. 
 Upravno vijeće primilo je na znanje Prijedlog Plana nabave IRB-a za 2017. godinu kao 
i obrazloženje Ivete Sekereš, voditeljice Odjela za opće poslove i nabavu. 
 Nakon provedene kratke rasprave, Upravno vijeće je na temelju članka 23. stavak 3. 
Statuta Instituta Ruđer Bošković donijelo sljedeću 
 

O D L U K U 
 
I. Daje se suglasnost na Plan nabave za 2017. godinu te se nalaže Odjelu za opće poslove i 

nabavu da bez odgode objavi Plan nabave na internetskim stranicama Instituta Ruđer 
Bošković. 

II. Odluka stupa na snagu danom donošenja. 
 
Ova Odluka sastavni je dio ovog Zapisnika. 
 
 
Ad 7. 
 Upravno vijeće primilo je na znanje prijedlog ravnatelja broj: 010-1199/1-2017 od 17. 
veljače 2017. godine kojim se traži od UV-a da donese odluku o ispravljanju pogrešnog upisa 
Statuta IRB-a u Sudski registar Trgovačkog suda u Zagrebu. U prijedlogu ravnatelja ukratko 
se navodi kako je upis Statuta IRB-a u Sudski registar Trgovačjkog suda u Zagrebu od 24. 
kolovoza 2015. godine izvršen pogrešno, budući je upisana izmjena i dopuna Statuta IRB-a od 
9. srpnja 2009. godine umjesto da se izvrši upis Statuta IRB-a od dana 26. ožujka 2015. kao u 
cijelosti novog Statuta. 
 Upravno vijeće je nakon rasprave ustvrdilo kako upis Statuta u Sudski registar 
Trgovačkog suda u Zagrebu dana 24. kolovoza 2015. godine nije valjan jer ne odgovara 
činjeničnom stanju budući su u Registru tog datuma upisane izmjene i dopune Statuta iz 2009. 
godine, a ne u cijelosti novi Statut IRB-a od 26. ožujka 2015. godine. Slijedom navedenog, 
potrebno je da nadležne službe IRB-a u dopisu Ministarstvu znanosti i obrazovanja obrazlože i 
pojasne administrativnu grešku upisa i istodobno zatraže ponovnu suglasnost Ministarstva na 
Statut donesen 26. ožujka 2015. godine. Isto je potrebno budući je od prethodne suglasnosti 
prošlo više od godinu dana, a Sudski registar nalaže da relevantni dokumenti koji se podnose 
kao dokazi ne smiju biti stariji od jedne godine. 
 Na temelju članka 23. stavak 3. Statuta Instituta Ruđer Bošković Upravno vijeće je 
jednoglasno donijelo sljedeću  
 

O D LU K U 
o ispravljanju pogrešnog upisa Statuta IRB-a u 

Sudski registar Trgovačkog suda 
 
I. Zadužuju se nadležne službe IRB-a da pripreme dopis Ministarstvu znanosti i obrazovanja 

u kojem će obrazložiti i pojasniti administrativnu grešku upisa i istodobno zatražiti ponovnu 
suglasnost Ministarstva na Statut donesen 26. ožujka 2015. godine. 

II. Odluka stupa na snagu danom donošenja. 
 
Ova Odluka sastavni je dio ovog Zapisnika. 
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Ad 8. 
 Temeljem Pravilnika o kriterijima za vrednovanje laboratorija donijetom na 8. sjednici 
Upravnog vijeća održanoj 18. lipnja 2015. godine, Pravilima postupanja prilikom postupka 
osnivanja novih, kao i restrukturiranja i vrednovanja postojećih laboratorija na IRB-u koje je 
donio ravnatelj dana 17. rujna 2015. godine, odluke o imenovanju Povjerenstava za 
vrednovanje laboratorija i procjenu kompetentnosti voditelja za laboratorij, Obrazaca za 
vrednovanje laboratorija (OVL-1) i Obrazaca za procjenu kompetentnosti voditelja laboratorija 
(OVL-2), mišljenja Povjerenstva u skupnim evaluacijskim Obrascima za ocjenu laboratorija i 
voditelja laboratorija (EOL II) i mišljenja Znanstvenog vijeća o prijedlozima Povjerenstava za 
vrednovanje broj: 012-1187/1-2017 od 15. veljače 2017. godine, Upravno vijeće na prijedlog 
ravnatelja donosi sljedeću 
 

O D L U K U 
 
Upravno vijeće izdaje Dopusnicu za rad uspostavnom laboratoriju pod nazivom: Laboratorij za 
okolišnu mikrobiologiju i biotehnologiju, voditeljice dr.sc. Nikoline Udiković Kolić. Dopusnica 
vrijedi 3 godine. 
 
 
Ad 9.  
 Temeljem Pravilnika o kriterijima za vrednovanje laboratorija donijetom na 8. sjednici 
Upravnog vijeća održanoj 18. lipnja 2015. godine, Pravilima postupanja prilikom postupka 
osnivanja novih, kao i restrukturiranja i vrednovanja postojećih laboratorija na IRB-u koje je 
donio ravnatelj dana 17. rujna 2015. godine, odluke o imenovanju Povjerenstava za 
vrednovanje laboratorija i procjenu kompetentnosti voditelja za laboratorij, Obrazaca za 
vrednovanje laboratorija (OVL-1) i Obrazaca za procjenu kompetentnosti voditelja laboratorija 
(OVL-2), mišljenja Povjerenstva u skupnim evaluacijskim Obrascima za ocjenu laboratorija i 
voditelja laboratorija (EOL II) i mišljenja Znanstvenog vijeća o prijedlozima Povjerenstava za 
vrednovanje broj: 012-1187/1-2017 od 15. veljače 2017. godine, Upravno vijeće na prijedlog 
ravnatelja donosi sljedeću 
 

O D L U K U 
 
Upravno vijeće izdaje Dopusnicu za rad uspostavnom laboratoriju pod nazivom: Laboratorij za 
kemiju u modelnim biološkim sustavima, voditelj dr.sc. Mario Vazdar. Dopusnica vrijedi 3 
godine. 
 
Ad 10. 
 Upravno vijeće  izvršilo je uvid u tekst prijedloga Pravilnika o ustroju, mišljenje 
Znanstvenog vijeća broj: 012-1269/1-2017 od 20. veljače 2017. godine i dopis Sindikalnog 
(radničkog) vijeća broj: 3/2017 s primjedbama na tekst Pravilnika o ustroju nakon provedenog 
postupka savjetovanja. 
 Upravno vijeće primilo je na znanje prijedlog Vilka Smrečkog da se Pravilnik o ustroju 
donese u formi izmjena i dopuna budući izmjene nisu opsežne. Upravno vijeće složilo se s 
navedenim prijedlogom te zadužilo ravnatelja Tomu Antičića i Vilka Smrečkog da predloženi 
tekst Pravilnika o ustroju preoblikuju u III. Izmjene i dopune Pravilnika o ustroju. 
 Temeljem članka 23. stavak 2. točka 1. Statuta Instituta Ruđer Bošković Upravno 
vijeće je jednoglasno donijelo sljedeću 
 

O D L U K U 
 Upravno vijeće donosi III. Izmjene i dopune Pravilnika o ustroju te ga temeljem članka 
23. stavak 2.  članak 1. Statuta IRB-a dostavlja MZO-u na daljnju suglasnost. 
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Ad 11. 
 Upravno vijeće odlučilo je raspraviti o žalbi dr.sc. Marine Mlakar prije rasprave o 
prijedlogu Pravilnika o ustroju radnih mjesta budući odluka UV-a u navedenom predmetu 
može biti od utjecaja na ustroj radnih mjesta u zavodima. 
 Slijedom navedenog, Upravno vijeće izvršilo je uvid u žalbu dr.sc. Marine Mlakar broj: 

010-2628/5-2016 od 15. veljače 2017. godine protiv Odluke ravnatelja, Odluku ravnatelja broj: 

01-2628/2-2016. od 13. veljače 2017. godine, peticiju Zavoda za istraživanje mora i okoliša 

upućenu ravnatelju i Upravnom vijeću IRB-a, dodatno obrazloženje dr.sc. Marine Mlakar broj: 

010-2628/4-2016 od 14. veljače 2017. godine, zahtjev dr.sc. Tarzana Legovića broj: ZV-2628-

1/1-2016. od 24. veljače 2016. godine upućen ravnatelju putem Znanstvenog vijeća, dopis 

predstojnika Zavoda za kemiju materijala dr.sc. Damira Kralja broj: 01-11117/1-2016. od 8. 

prosinca 2016. godine i dopis predstojnice Zavoda za zaštitu mora i okoliša dr.sc. Marine 

Mlakar broj: ZV-9477/1-2016. od 17. listopada 2016. godine s dodatnim obrazloženjima kao i 

svu ostalu dokumentaciju. 

 Nakon održane rasprave Upravno vijeće donijelo je zaključak kojim podržava načelo 

mobilnosti unutar Instituta te smatra kako svim zaposlenicima na znanstvenim radnim 

mjestima treba biti omogućeno pravo na slobodan prelazak iz jedne ustrojbene jedinice u 

drugu radi ostvarenja njihovih istraživačkih interesa i potencijala, a sukladno procedurama 

propisanim unutarnjim aktima kao što su Pravilnik o ustroju, Pravilnik o kriterijima za 

vrednovanje laboratorija i Pravilima postupanja prilikom osnivanja novih kao i restrukturiranja i 

vrednovanja postojećih laboratorija na IRB-u.  

 S druge strane, voditelji su odgovorni za kadrovski razvoj i planiranje rada ustrojbene 

jedinice koje uključuje osiguranje prostora i istraživačke opreme čime se kreira znanstvena 

politika kako same ustrojbene jedinice tako i Instituta u cjelini. Kako bi voditelji ustrojbenih 

jedinica mogli planirati i kreirati znanstvenu politiku, moraju imati unaprijed utvrđen sustav 

pravila s propisanim kriterijima i rokovima prelazaka, a za čije donošenje Upravno vijeće 

zadužuje ravnatelja.  

 Upravno vijeće izvršilo je uvid i u Zahtjev bivšeg predstojnika Zavoda za istraživanje 

mora i okoliša dr.sc. Tarzana Legovića od 18. veljače 2016. godine, upućen ravnatelju i 

Znanstvenom vijeću, a vezano za prelazak znanstvenika u drugi zavod u godini njihovog 

odlaska u mirovinu. U zahtjevu se između ostalog navodi da se za njihov prijelaz saznalo 

slučajno te da o istom nisu obavijestili niti predstojnika niti članove laboratorija. Budući su 

navedeni znanstvenici bili nositelji strateški važne problematike u Zavodu, njihovim odlaskom 

ugrožen je daljnji razvoj Laboratorija za fizičku kemiju tragova i Zavoda u cjelini. 

Slijedom svega navedenog, a nakon održane rasprave, s pet glasova za, dva protiv i 

jednim suzdržanim, Upravno vijeće donijelo je sljedeću 

 
ODLUKU 

 
I. Žalba dr.sc. Marine Mlakar se uvažava.    
 
II. Mijenja se Odluka ravnatelja broj: 01-2628/2-2016. od 13. veljače 2017. godine, tako da 

sada glasi:    
 
1.  Zahtjev predstojnika Zavoda za istraživanje mora i okoliša broj: 01-262871-2016. od 24. 

veljače 2016. godine kojim se traži da radna mjesta dr.sc. Milivoja Lovrića i dr.sc. Šebojke 
Komorsky-Lovrić nakon odlaska u mirovinu ostanu na raspolaganju Zavodu za istraživanje 
mora i okoliša se djelomično prihvaća. 

 
2. Preustrojava se jedno radno mjesto znanstvenog savjetnika – trajno zvanje, ustrojeno u 

Zavodu za kemiju materijala, Laboratoriju za biotehnologiju u akvakulturi, temeljem 



7 
 

Dopusnice broj: 010-7450/1-2015. od 17. prosinca 2015. godine, u radno mjesto 
znanstvenog savjetnika – trajno zvanje u Zavod za istraživanje mora i okoliša. 

 
Upravno vijeće uvrstit će navedenu promjenu u ustroju u Pravilnik o ustroju radnih mjesta na 
ovoj sjednici. 
  
 Nastavno, Upravno vijeće izvršilo je uvid u tekst prijedloga Pravilnika o ustroju radnih 
mjesta, mišljenje Znanstvenog vijeća broj: 012-1269/1-2017 od 20. veljače 2017. godine i   
dopis Sindikalnog (radničkog) vijeća broj: 4/2017 s primjedbama na tekst Pravilnika o ustroju 
radnih mjesta nakon provedenog postupka savjetovanja. 
 
 Vilko Smrečki iznio je primjedbe zaposlenika koje su pristigle Radničkom vijeću, pa 
tako kao jednu od primjedbi navodi nezadovoljstvo nejasnim kriterijima kod povećanja 
koeficijenata.  

Ravnatelj navodi kako se ne radi o povećanjima nego o usklađivanjima te kako će se s 
navedenom praksom nastaviti i dalje. Budući je temeljem zakonskih promjena termin drugi 
izbor zamijenjen terminom trajno zvanje, Željko Potočnjak navodi kako je istu zamjenu 
potrebno napraviti i u prijedlogu Pravilnika o ustroju radnih mjesta. Nastavno, navodi kako su 
Uredbom o nazivima radnih mjesta i koeficijentima složenosti poslova u javnim službama 
propisani koeficijenti za pojedina radna mjesta, stoga je Pravilnikom dovoljno propisati naziv 
radnog mjesta i broj potrebnih djelatnika, a bez navođenja koeficijenta. 

Igor Weber smatra da je način opisivanja poslova radnih mjesta s taksativnim 
navođenjem baš svih poslova suvišan i nefleksibilan. Nedjeljko Perić također smatra da je 
prijedlog teksta Pravilnika prenormiran i preopsežan, ali razumije da je svrha tako podrobno 
opisanih poslova omogućavanje nagrađivanja i stimulacije za one koji se pokažu kao najbolji. 

Tome Antičić navodi kako je navedeni Pravilnik 'živ' dokument koji će se mijenjati 
barem jednom godišnje. 
 Željka Potočnjaka zanimalo je što znače zadnje odredbe u poglavlju V. Pravilnika – 
oslobođeni razvojni i neiskorišteni preostali koeficijenti, te smatra kako navedene odredbe 
treba izbaciti iz konačnog teksta Pravilnika.  

Tome Antičić navodi da je navedeno dogovoreno s MZO-om. Obzirom na navedeno, 
Željko Potočnjak smatra kako je potrebno odrediti točan broj izvršitelja na dan stupanja na 
snagu Pravilnika.  
 Nastavno, Tome Antičić zatražio je od Upravnog vijeća da radno mjesto III. vrste – 
Administrativni referent o Odjelu za ljudske potencijale preustroji u radno mjesto III. vrste – 
Administrativni referent u Centru za nuklearnu i magnetsku rezonanciju. 

Nakon završene rasprave, Upravno vijeće prihvatilo je prijedloge ravnatelja i 
Sindikalnog (radničkog) vijeća na tekst Pravilnika kako slijedi: 
 
- svi koeficijenti za radna mjesta brišu se 
- svi termini 'drugi izbor' zamjenjuju se terminom 'trajno zvanje' 
- ne prihvaća se primjedba Radničkog vijeća da se u članku 8. kod opisa poslova radnog 
mjesta Pogonski mehaničar/Dostavljač ukapljenih plinova – položaj III. vrste u Skladištu u 
Odjelu za opće poslove i nabavu izbaci opis pod alinejom 2:  'po potrebi preuzimanje, 
sortiranje, skladištenje i izdavanje kemikalija, otpadnih kemikalija, boca pod visokim tlakom, 
sredstava za čišćenje, vodoinstalaterskog materijala, metala i drvene građe' 
 
 Temeljem odluke Upravnog vijeća o žalbi dr.sc. Marine Mlakar u članku 6. Zavod za 
kemiju materijala mijenja se broj izvršitelja pod Znanstvena radna mjesta – Radna mjesta I. 
vrste u Zavodu za kemiju materijala i Zavodu za istraživanje mora i okoliša. 
 
 Upravno vijeće prihvatilo je sve ostale primjedbe Znanstvenog vijeća na prijedlog 
Pravilnika o ustroju radnih mjesta.  
 
 Time se konačan tekst Pravilnika o ustroju radnih mjesta smatra utvrđenim, a stručne 
službe su dužne su izraditi pročišćeni tekst.  
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 Temeljem članka 23. stavak 2. točka 1. Statuta Instituta Ruđer Bošković Upravno 
vijeće je jednoglasno donijelo sljedeću 
 

O D L U K U 
 

 Upravno vijeće donosi Pravilnik o ustroju radnih mjesta te ga temeljem članka 23. 
stavak 2.  članak 1. Statuta IRB-a dostavlja MZO-u na daljnju suglasnost. 
 
Ad 11. Dopisi 

Ad 11.1. 

 Upravno vijeće primilo je na znanje dopis dr.sc. Ranka Stojkovića broj: 010-67/1-2017 
od 4. siječnja 2017. godine kojim traži od ravnatelja da predloži Upravnom vijeću osnivanje 
Zajedničke jedinice za znanstvenu potporu – Centar za animalne modele. Naime, u svom 
dopisu navodi kako je Znanstveno vijeće IRB-a usvojilo negativno mišljenje stručnog 
povjerenstva u postupku osnivanja centra. Naime, imenovani članovi stručnog povjerenstva,  
iako eminentni znanstvenici u vlastitim područjima, ne posjeduju potrebne kompetencije koje 
bi im omogućile donošenje stručnog i na činjenicama utemeljenog mišljenja vezanog za 
područje djelovanja Centra za animalne modele. Slijedom navedenog, smatra kako je 
povjerenstvo uslijed nedovoljnog poznavanja problematike kao i uslijed tehničkih propusta u 
samom postupku donošenja mišljenja onemogućilo Znanstvenom vijeću IRB-a donošenje na 
činjenicama utemeljenog mišljenja. 
 Predsjednik Znanstvenog vijeća i ravnatelj izvijestili su Upravno vijeće kako je na 11. 
sjednici ZV-a donesena Odluka o dodatnim članovima Povjerenstva za praćenje rada Pogona 
za laboratorijske životinje te će osim praćenja rada Pogona, Povjerenstvo dostaviti 
Znanstvenom vijeću mišljenje o očitovanju dr.sc. Rajka Stojkovića.  
 
Ad 11.2.  

 Upravno vijeće primilo je na znanje dopis dr.sc. Nevena Žarkovića broj: 010-658/1-

2017 od 30. siječnja 2017. godine kojim traži od Upravnog vijeća izmjenu dopusnice 

Laboratorija za oksidacijski stres s dvije na pet godina zbog realizacije međunarodnog 

projekta CRO-A-00033. 

 Predsjednik Znanstvenog vijeća i ravnatelj izvijestili su Upravno vijeće kako je na 11. 

Sjednici ZV-a donesen zaključak kako dr.sc. Neven Žarković može pokrenuti postupak 

vrednovanja laboratorija sukladno odredbama Pravilnika o ustroju. Nakon kratke rasprave, 

Upravno vijeće donijelo je zaključak kako navedeni zahtjev treba provesti sukladno internim 

aktima i procedurama Instituta. 

 

Ad 11.3. 

 Upravno vijeće primilo je na znanje Prigovor radnika Pisarnice, Renate Jandrečić, Maje 
Dekalić i Božidara Pribića broj: 010-1204/1-2017 od 16. veljače 2017. godine kojim  ukratko 
navode kako su opisi radnih mjesta u Pisarnici opisani manjkavo čime je ukinuta mogućnost 
rasta koeficijenata za radnike u Pisarnici. Traže očitovanje temeljem kojih kriterija se dodjeljuju 
viši koeficijenti složenosti poslova za pojedine radnike. 
 Nakon kratke rasprave Upravno vijeće donijelo je zaključak kako je navedeno pitanje u 
nadležnosti ravnatelja. 
 

Ad 12. 
 Upravno vijeće izvršilo je uvid u tekst prijedloga Pravilnika o stimulacijama, dodacima 
na plaću i prekovremenom radu i dopis Sindikalnog (radničkog) vijeća broj: 6/2017 s 
primjedbama na tekst Pravilnika nakon provedenog postupka savjetovanja. 
 Vilko Smrečki iznio je primjedbe zaposlenika te predlaže Upravnom vijeću dopunu 
Pravilnika na način da se u članke 1., 5., i 19. dodaju odredbe kojima se priznaje pravo 
zaposlenika na uplate premija dobrovoljnog mirovinskog osiguranja budući poslodavac ima 
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pravnu mogućnost neoporezivo uplaćivati do 6.000,00 kn godišnje u III. mirovinski stup svojih 
zaposlenika. Vilko Smrečki također je iznio primjedbu i traži izmjenu članka 17. stavka 2. 
Pravilnika u dijelu rečenice koji glasi: 
'..dat će usmeni zahtjev za prekovremeni rad, koji je dužan pisano potvrditi u roku od 7 dana 
od dana kada je prekovremeni rad naložen..' 
u 
'..dat će usmeni nalog za prekovremeni rad, te u roku od 7 dana od dana kada je 
prekovremeni rad usmeno naložen uputiti ravnatelju pismeni zahtjev za potvrdu naloga, koji 
ravnatelj treba potvrditi u roku od 7 dana od primitka zahtjeva.' 
 
 Upravno vijeće prihvatilo je navedenu izmjenu u članku 17. stavka 2. Pravilnika, ali nije 
prihvatilo predložene izmjene koje se odnose na dobrovoljno mirovinsko osiguranje budući 
smatra da je navedeno materija za zasebni pravilnik. 
  
 Time se konačan tekst Pravilnika o stimulacijama, dodacima na plaću i 
prekovremenom radu smatra utvrđenim, a stručne službe dužne su izraditi pročišćeni tekst.  
 
 Nakon provedene rasprave, Upravno vijeće prihvatilo je prijedlog ravnatelja te je 
temeljem članka 23. stavak 2. točka 3. Statuta Instituta Ruđer Bošković donijelo sljedeću  
 

O D L U K U 
 Upravno vijeće donosi Pravilnik o stimulacijama, dodacima na plaću i prekovremenom 
radu. 
 Ovaj Pravilnik stupa na snagu osmog dana od dana donošenja. 
 
Ad 13.  
 Upravno vijeće izvršilo je uvid u prijedlog Pravilnika o načinu korištenja vlastitih 
prihoda. Nakon održane kratke rasprave, Upravno vijeće donijelo je odluku da se u odredbi 
članka 4. stavak 1. alineja 2. briše dio rečenice 'pri čemu se najmanje 60% prihoda usmjerava 
za unapređenje osnovne djelatnosti Instituta' te nakon riječi 'Instituta' stavlja točka.  
 Time se konačan tekst Pravilnika o načinu korištenja vlastitih prihoda smatra 
utvrđenim, a stručne službe dužne su izraditi pročišćeni tekst.  
 Nakon provedene rasprave, Upravno vijeće prihvatilo je prijedlog ravnatelja te je 
temeljem članka 23. stavak  3. Statuta Instituta Ruđer Bošković donijelo sljedeću 
 

O D L U K U 
 Upravno vijeće donosi Pravilnik o načinu korištenja vlastitih prihoda. 
 Ovaj Pravilnik stupa na snagu osmog dana od dana donošenja. 
 
Ad 14.  
 Upravno vijeće izvršilo je uvid u tekst prijedloga Pravilnika o izmjenama i dopunama 
Pravilnika o radu i dopis Sindikalnog (radničkog) vijeća broj: 5/2017 kojim je 
Sindikalno(radničko) vijeće suglasno s tekstom Pravilnika nakon provedenog postupka 
savjetovanja. 
 Nakon provedene rasprave, Upravno vijeće prihvatilo je prijedlog ravnatelja te je 
temeljem članka 23. stavka 2. točke 4. Statuta Instituta Ruđer Bošković donijelo sljedeću  
 

O D L U K U 
 Upravno vijeće donosi Pravilnik o izmjenama i dopunama Pravilnika o radu. 
 Ovaj Pravilnik stupa na snagu osmog dana od dana donošenja. 
 
Ad 15.  
 Upravno vijeće izvršilo je uvid u tekst prijedloga Pravilnika o sponzorstvima. 
 Nakon provedene kratke rasprave, Upravno vijeće usvojilo je dopune teksta kako 
sljedi: 

 u naslovu prije članka 2. iza riječi 'traženja' dodaje se riječ '..i realizacije' 


































